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1. Samenstelling Medezeggenschapsraad 
 
 
 
 
In de Medezeggenschapsraad (MR) van Mariaschool Pijnacker hebben drie ouders 
en drie leerkrachten zitting. De samenstelling van de MR was bij de start van 
schooljaar 2021-2022 tot 1 november 2021 als volgt: 
 
Oudergeleding:   Personeelsgeleding:  
- Nita Graafland   - Doesjka Hoogenberg (voorzitter) 
- Dennis Woltman   - Wendy van Dam 
- Diane Andriessen   - Pathaëlla Steijger (notulist)  
 
 
Nita Graafland heeft in de eerste vergadering aangegeven te willen stoppen met de 
MR. Het is voor haar niet meer te combineren met haar andere werkzaamheden. We 
danken Nita voor haar inzet in de afgelopen jaren.  
Haar plaats is, vanaf 1 november 2021, gedurende de nog lopende zittingstermijn 
van Nita, overgenomen door Jaimy de Gier. Zij was de eerst volgende gekozen 
kandidaat bij de gehouden verkiezingen vorig jaar. 
  
 
 
In de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad (GMR) van SKOP zijn er twee 
vertegenwoordigers vanuit de MR: één ouder en één  leerkracht.  
 
Dit schooljaar vertegenwoordigden Diane Andriessen (OMR) en Wendy van Dam 
(PMR) de Mariaschool in de GMR. Zij wonen de GMR-vergaderingen bij en brengen 
daarvan verslag uit tijdens de MR-vergaderingen. 
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2. Activiteiten 
 
 
De MR is dit schooljaar vijf keer bij elkaar geweest op de volgende data: 
 
- woensdag 15 september 2021 
-  maandag 1 november 2021 
-  dinsdag 11 januari 2022  
- dinsdag 17 mei 2022 
- maandag 20 juni 2022  

 
 
De geplande vergadering van 16 maart is komen te vervallen. 
 
 
Bij alle openbare vergaderingen was er een toehoorder aanwezig.  
De directie, Michael van Baarle en Monique Seinen, is meerdere keren bij (een 
gedeelte van) een vergadering aanwezig geweest om toelichting te geven.  
 
 
 
 
 

 
3. Onderwerpen op de agenda 
 

- COVID -19 
- Groene schoolplein 
- Huisvesting  
- Formatie 
- NPO gelden 
- Aanname beleid 
- Opvang Oekraïense leerlingen 
- Tevredenheidsenquête 
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• COVID-19 
 
I.v.m. COVID-19 is er regelmatig overleg geweest tussen de directie en de MR. We 
hebben met de directie meegedacht wat steeds de beste oplossing was voor school. 
Hierbij is er goed gekeken naar de communicatie richting ouders. Is alles helder en 
duidelijk beschreven of is er meer uitleg nodig?  

 
 

• Groene schoolplein 
In november is het groene schoolplein aangelegd. De gelden waren hiervoor al 
gereserveerd, o.a. uit een sponsorloop. 
De firma Struyk heeft het plein aangelegd. Alle leerlingen uit groep 3 t/m 8 mochten 
meehelpen met de beplanting. Dit was een groot succes. 
 
 
 

• Huisvesting  
De huisvesting is een steeds terugkerend onderwerp op de agenda geweest.  
De nieuwbouw liep sterke vertraging op. Voor de zomervakantie hoopt de gemeente 
met een nieuw plan te komen. 
We zullen het komend schooljaar nog gebruik moeten gaan maken van de 
Gantellaan 9. 
 
 
 

• Formatie 

We hebben gesproken over de formatie. In het schooljaar 2022 – 2023 waren er 
geen wijzigingen wat betreft het aantal groepen. Alles schoof gewoon door.  
We hebben afscheid genomen van een collega die met pensioen ging en van een 
aantal andere collega’s die elders zullen gaan werken. 

 
 
 

 
 

• NPO gelden 

Vanuit de overheid is geld beschikbaar gesteld om de achterstanden n.a.v. Covid 
weg te werken. 
Hier zijn drie parttime leerkrachten op gezet. De directie heeft de MR steeds een 
update gegeven waar en hoe de gelden zijn en worden ingezet. 
Ook dit is naar de ouders in de nieuwsbrief regelmatig gecommuniceerd. 
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• Aanname beleid 
 
De Mariaschool groeit en de instroom in de kleutergroepen ligt boven het niveau van 

de afgelopen jaren. Deze ontwikkeling maakt dat we als school moeten gaan werken 

met een wachtlijst. Aangezien de school hier nog niet eerder mee te maken heeft 

gehad, is er een aannamebeleid opgesteld waarin staat hoe wij omgaan met 

kinderen op de wachtlijst en op welke volgorde zij instromen op de school als er 

plekjes ontstaan. De MR heeft hiervoor zijn instemming gegeven. 

 

• Opvang Oekraïense leerlingen 

Vanaf april tot de zomervakantie hebben we als school Oekraïense leerlingen 
opgevangen. Zij kregen les van een leerkracht uit de Oekraïne. Deze heeft tijdelijk 
onderdak gekregen bij een van de gezinnen van de Mariaschool. Deze leerkracht, 
die vloeiend Engels spreekt, is door SKOP aangesteld tot aan de zomervakantie, 
nadat alle bevoegdheden en VOG zijn gecontroleerd door DUO.  
De jongste kinderen zijn in een kleutergroep opgevangen en de oudere kinderen 
bij de Oekraïense leerkracht. De gymleerkracht verzorgde ook gymles voor hen.  
Ook zijn zij mee op schoolreisje geweest. 

 

• Tevredenheidsenquête 
Dit jaar vonden weer de tevredenheidsenquêtes plaats. Zowel ouders, 
leerlingen van groep 5 t/m 8 en personeel hebben hieraan deel kunnen 
nemen. Volgend schooljaar wordt deze nog besproken met de MR. 
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 
 

 

 


